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Vragen van de leden Van Dam (CDA) en Tellegen (VVD) aan de Minister van 
Justitie en Veiligheid over het bericht «Politie begint tóch met 
stopformulieren» (ingezonden 3 november 2017). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht «Politie begint tóch met stopformulie-
ren»?1 

Vraag 2
Is het waar dat de politie Den Haag nu ook meedoet aan de landelijke pilot, 
waarbij politieagenten moeten registreren waarom ze iemand staande 
houden? 

Vraag 3
Kunt u aangeven hoe deze registratie in de praktijk precies in zijn werk gaat? 

Vraag 4
Kunt u tevens aangeven tot wanneer deze pilot loopt en welke andere 
politie-eenheden hieraan meedoen? 

Vraag 5
Onderschrijft u nog steeds de tot nog toe gevolgde beleidslijn dat er bij de 
Nederlandse politie geen stopformulieren ingevoerd zullen worden? Zo nee, 
kunt u de wijziging van de beleidslijn beargumenteren? 

Vraag 6
Wanneer wordt de Kamer geïnformeerd over de effectiviteit van deze pilot en 
kan hierbij ook aangegeven worden in welke mate deze pilot leidt tot extra 
administratieve lasten voor de individuele politieambtenaar?

1 AD/Haagsche Courant, 1 november 2017
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